
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ordstyrer på mødet: Carina 

 

Fraværende: Morten og Daniel 

REFERAT: Carina Sloth Forventet tid 

160. 
Godkendelse af referat 

Godkendt 
5 minutter 

161. 

Elevrådet 

TH og Mathilde deltager. 

D. 07. juni er der et arrangement for 0. til 4. klasse, hvor elevrådet laver 

lege med børnene, der er skaterrampe, klatrevæg, slush ice og popcorn. 

Elevrådet efterspørger hjælp til at hente rampe i Grejbanken i Randers d. 

06. juni. Der skal bruges to biler, der kan køre med trailer. Ramperne 

skal også afleveres tilbage. 

Udfordringen ligger i, at både hente og bringe skal foregå i arbejdstiden. 

Elevrådet forfatter et skriv til Facebook. 

Der bliver fra skolebestyrelsen efterspurgt repræsentanter fra Satellitten. 

10 minutter 

162. 

Frikvartersaktiviteter i Satellitten 

Heidi og Nethe fra Satellitten deltager 

Indskoling: 

Altid ude i 10-pausen - gå i skoven, dåseskjul mm. Altid to voksne 

med. 

Selvbestem ift. hvem der skal leges med samt hvad. Dagsformen har 

betydning. 

Ikke planlagte aktiviteter med almen, men kommer forbi og kigger. 

Mellemtrin: 

Nogenlunde samme struktur som indskolingen. 

Udepauser, hjælp til aktiviteter. 

Inde pauser, hvor der er mulighed for skærm. 

10 minutter 

Skolebestyrelsesmøde 

Torsdag den 23. maj 2024 

Kl.: 17.00- 19.00 

Sted: Personalerummet 

Figur 1 Logo Langå Skole 



Det betyder meget med trygge rammer og kendte voksne. 

Udskoling: 

Mange vælger skærm og bestemmer ofte selv. 

Der er også en masse socialt samvær, som fx. spil, bordtennis og 

krea. 

Der er en voksen, som er "pauseansvarlig" og står til rådighed for 

eventuelle ønsker om fællesaktiviteter.  

Spørgsmål fra forældre: 

Hvad med fællesskab? 

Hører om konflikter, fordi de keder sig, da der ikke er meget at give 

sig til. Kan man gøre noget mere for, at der kan komme noget mere 

interessant i Satellitten? 

Kan man gøre mulighederne mere synlige fx ved piktogrammer? 

Personalet oplever ikke mange konflikter. Der bliver tilbudt forskellige 

aktiviteter, fx skak og kæmpe mikado. 

Der bliver taget imod, at mulighederne skal mere synliggøres - det skal 

visualiseres. 

Samtale omkring det samlede blik for alle børn på Langå Skole.  

163 

Spørgsmål fra skolerådet til deres videre arbejde med brugen af 
AULA på de enkelte skoler og i kommunen 

Vi skal drøfte vedhæftede spørgsmål (se bilag) og sende referat videre til 

skolerådet. I forbindelse med skolerådets arbejde med dette initiativ. 

 

Vedhæftet er også Aula anvendelsesstrategi 

Det har været drøftet i skolerådet. 

Der nedsættes en gruppe, som kan drøfte dette, så vi på Langå Skole får 

retningslinjer god kommunikation ved brug af Aula.   

20 minutter 

164. 

Orientering om Ansøgning til Villum fonden. 

Ansøgning om at styrke og udvikle elevernes naturvidenskabelige 

kompetencer gennem hands-on erfaringer og eksperimenter.  

Tilbagemelding fra CHS/MO ift. spørgsmål fra sidste møde 

 

Rykkes til næste møde.  

 

5 minutter 



165. 

Opdatering på brand- og vandskade 

Brandskade 

Alt HDS-undervisning er flyttet til Projektlokalet. 

HDS er helt tømt. Der er lavet udbud. Ejendomsservice er tovholder på 

dette. 

Selve lokalet skal efter planen stå klar i uge 32, men der er udfordringer 

med vinduer. Ledelsen er optimistiske. 

Der kommer en kæmpe opgave i at købe ind, da alt er smidt væk. 

Vandskade 

82 sider med forskellige bogtitler er sendt afsted, og vi må snart smide de 

våde bøger ud. 

PLC-lokalet står snart klar. 

Der bliver købt en masse nye bøger ind. 

5 minutter 

166. 

Orientering omkring planlægning af næste skoleår. 

De sidste valgfagstilmeldinger mangler at komme på plads. 

Der er småting, der lige mangler, før den endelige fagfordeling er på 

plads. 

Der har været afholdt to strukturudvalgsmøder, hvor der bl.a. er talt om 

arbejdsdage for personalet, fagdage og anderledes dage. 

Personale for de forskellige klasser meldes ud senere. 

Det samme med hvilke elever, der skal i hvilke nye 7. klasser. 

SAT er afhængig af visitationer, før de kan melde noget ud.  

5 minutter 

 PAUSE 15 minutter 

167. 

Princip arbejde på Langå Skole 

Lejrtur og skolerejser 

Præsentation af justeret udkast.  

Vedhæftet / kommer senere 

Sidste røde linje skal slettes. 

MO og CHS kigger på reglerne og beslutter derefter, hvornår der skal 

revideres.  

10 minutter 

168. 

Mobil politik 

Præsentation af arbejdsgruppens arbejde 

Mulighed for at drøfte indholdet af det justerede princip. Herefter 

beslutning om godkendelse eller forsat justering.  

Vedhæftet er udvalgets skriv / kommer senere 

Omdøbes til Princip for brug af privatejede digitale devices med 

netadgang. 

Line redigerer og sender på ny. Princippet godkendes herefter.  

20 minutter  



169. 

Meddelelser fra skoleledelsen 

Høringssvar til tværgående elevfraværsstrategi - dette sendes ud til 

bestyrelsen. 

Info vedr. sygefravær i personalegruppen.  

5 minutter 

170. 

Meddelelser fra medarbejderrepræsentanterne 

Der har været 9. klassernes sidste skoledag. Dagen forløb rigtig fint 

med en masse glade børn hele vejen rundt. 

Afgangsprøverne er gået i gang - det fylder meget for alle.  

Elevrådet planlægger en sjov elevdag for 0. til 4. klasse. 

6. klasse skal i næste uge på lejrskole i Ribe. 

 

Torben holder tale for 9. klasse til dimission d. 26. juni 

Skal der en repræsentant til at holde tale til afslutning i Satellitten?  

 

5 minutter 

171. 

Meddelelser fra formand og medlemmer 

Torben sender referat ud fra seneste skolerådsmøde. 
5 minutter 

Næste skolebestyrelsesmøde onsdag den 19. juni 2024 kl. 17.00 til 19.00 


